

# Sekisui Alveo AG



Ebikonerstrasse 75  
CH - 6043 Adligenswil  
Phone +41 (0)41 228 92 92

info@sekisuialveo.com  
www.sekisuialveo.com

## The right product for every foam application

Continuous research and development on behalf of our customers is a core competence of Sekisui Alveo and this makes the company an innovative and reliable partner for foam products. Our foams are used in various industrial sectors such as adhesive coatings, automotive, building construction and civil engineering.

## Your alternative to conventional filter components

Sekisui Alveo provides comprehensive solutions for various filter frame and sealing applications. The foams are characterised by their light weight, heat and moisture resistance as well as their excellent surface quality. The closed cell structure and the low water absorption ensure that no moisture, dirt or dust particles deposit. The material itself is biologically inert and does not support bacterial growth. Alveocel LP F D330 and other polyolefin-based foam products from Sekisui Alveo are the clever alternative to cardboard in filter components. They fulfil numerous technical requirements like VDI 6022, ISO 846 or flammability standards and other market needs.

## Für jede Schaumstoffanwendung das richtige Produkt

Kontinuierliche Forschung und Entwicklung im Dienste des Kunden ist eine Kernkompetenz von Sekisui Alveo und macht das Unternehmen zu einem innovativen Partner im Bereich der Schaumstoffherstellung. Unsere Schaumstoffe werden in den verschiedensten Bereichen der Industrie wie Klebstoffbeschichtungen, Automobil, Hoch- und Tiefbau eingesetzt.

## Ihre Alternative zu herkömmlichen Filterkomponenten

Sekisui Alveo bietet umfassende Lösungen für Filterrahmen- und Dichtungsanwendungen. Die Schaumstoffe zeichnen sich durch geringes Gewicht, Hitze-, und Feuchtigkeitsbeständigkeit sowie hochwertige Oberflächenqualität aus. Durch die geschlossene Zellstruktur und die geringe Wasseraufnahme lagern sich keine Schmutz- und Staubpartikel im biologisch inerten Material ab, was dem Bakterienwachstum vorbeugt. Alveocel LP F D330 und andere Polyolefin-Schaumstoffprodukte von Sekisui Alveo sind die clevere Alternative für Filterkomponenten. Darüber hinaus erfüllen sie die üblichen technischen Anforderungen wie VDI 6022, ISO 846 oder diverse Brandschutzklassen.



## Main characteristics

- Microbiological inert
- Water repellent
- Low weight
- High temperature stability
- Delivery in rolls and boards

## Haupteigenschaften

- Mikrobiologisch inert
- Wasserabweisend
- Geringes Gewicht
- Hohe Temperaturbeständigkeit
- Lieferbar als Rollen-/Plattenware